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Fråga till Anita Mattsson kommunstyrelsens 
ordförande. 

Corona pandemin påverkar hela vårt samhälle och präglar inte minst 
beslut och arbetssituationen inom äldreomsorgen. 

Den politiska majoriteten har beslutat att vård och omsorgsboendet 
Björkbacken ska utvecklas och som ett första steg innebär det att 
fastigheten Björkdalen ska stängas för att byggas om och renoveras till 
den standard som krävs för att garantera en god omsorg och arbetsmiljö. 

När byggnaden stängs så är majoritetens plan att de boende ska flyttas till 
det privata boendet som Vardaga nu uppför på Fornudden. 

Enligt planen ska flytten ske under hösten 2020 och man kan nog påstå att 
ingen vet om pandemin är över till dess. 

Min fråga till kommunstyrelsen ordförande är därför: 

Kommer flytten av våra äldre att ske planenligt även om pandemin inte är 
över? 
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